
     

ΕΡΩΤΗΣΗ

Σέρρες,  20/03/2022

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών 

Προς: Τον κ. Υπουργό Oικονομικών
Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

ΘΕΜΑ:   «Υπέρογκες οι τιμές ενοικίων των κατοικιών»

    
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Όπως  έχουμε  πληροφορηθεί  από  διαμαρτυρίες  πολιτών,  τα  έκτακτα  γεγονότα  που
βιώνουμε  στην  Ευρωπαϊκή  ήπειρο,  έχουν  ως  βραχυπρόθεσμο  και  μεσοπρόθεσμο
αποτέλεσμα  την  καθετοποιημένη,  πολυεπίπεδη  ενεργειακή  ακρίβεια  και  την
επανεμφάνιση  πληθωριστικών  πιέσεων,  που  ως  γεγονότα,  συνδυαστικά,  θα
απομειώσουν  σε  σημαντικό  βαθμό  και  ποσοστό  τους  οικογενειακούς
προϋπολογισμούς. Συγκεκριμένα, το ύψος των ενοικίων των κατοικιών στην χώρα μας
έχει διαμορφωθεί σε μη βιώσιμα επίπεδα κόστους, όσον αφορά στην προσφερόμενη
οικιστική ποιότητα, καθώς και στο μέγεθος, δηλαδή, στα τετραγωνικά μέτρα δομημένου
χώρου κατοικίας προς ενοικίαση. Με μαθηματική ακρίβεια, οδηγούμαστε στο σπάσιμο
της «φούσκας» των ακίνητων, που σημαίνει, πρακτικά ότι, από κοινού με το κύμα των
πλειστηριασμών,  θα  αντιμετωπίσουμε  και  ένα  κύμα  εξώσεων,  λόγω  αδυναμίας
πληρωμής των ως άνω υπέρογκων ενοικίων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  καταλλήλως,  με  την  λήψη  άμεσων  νομοθετικών
πρωτοβουλιών, προκειμένου να συγκρατηθεί ή και να μειωθεί υπό ορθολογικά κριτήρια
αλλά  και  προϋποθέσεις  το  ύψος  των  ενοικίων  των  κατοικιών  ανά  την  ελληνική
Επικράτεια,  ώστε  να  μειωθεί  δραστικά  η  βιοτική  και  οικονομική  ανασφάλεια  των
πολιτών;

Ο ερωτών βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας
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